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Beantwoording rondvragen 
17R.01044 
 
 
 

Van  : Wethouder J.I.M. Duindam 

Portefeuille(s) : Beheer en verkeer 

Datum  : 13-12-2017 

Contactpersoon : M. Smits 

Tel.nr. : 8354 

E-mailadres : smits.m@woerden.nl 

 

Onderwerp: Beantwoording rondvragen over speeltuinenbeleid 
 
Deze rondvragen zijn gesteld door de fractie van CDA tijdens de vergadering van het forum Ruimte  
van 14 december 2017. 

 

In de vergadering is afgesproken om deze vragen schriftelijk te beantwoorden. 

Beantwoording van de vragen: 

 

1. Conform de programmabegroting 2018 wordt de nota speeltuinenbeleid uit 2013 herijkt in het 
eerste kwartaal van 2018. Wat betekent dit voor de uitvoering van de werkzaamheden van 
speeltuinen in Oudewater?  
 
Antwoord: 
In 2018 worden de ontwerpen voor Ravelijnstraat en de twee plekken in Snelrewaard 
aangelegd. Begin 2018 wordt volgens de planning gestart met de planvorming voor de 
speelplekken in de wijk Noortsijde 1 en 2. Ook de uitvoering daarvan zal in 2018 plaatsvinden. 
Zie ook raadsvoorstel waarover op 19 dec door college besloten wordt om aan raad te zenden. 
 

2. Voor speeltuin het Snelle Akkertje in Snelrewaard is, na veel vertraging, het traject tot een nieuwe 

speeltuin recent opgestart. De bewoners hebben in een ingezonden brief (zie de ingezonden 

stukken) laten weten het te betreuren dat zij inmiddels bijna een jaar geen goede speeltuin meer 

hebben. De  bewoners is toegezegd dat de werkzaamheden in week 4 gestart zouden worden. 

Echter, dinsdag 12 december hebben de bewoners bericht gekregen dat de aanleg van de nieuwe 

speeltuin wederom naar achteren is geschoven. Waarom is de uitvoering wederom vertraagd?   

 

Antwoord: 

Die toezegging is mij onbekend. Op de eerste bewonersbijeenkomsten van 30 november heb ik die 

geluiden ook niet gehoord. Wellicht is dat nog van een oude planning die intern gestuurd is. In mijn 

beleving is die niet als toezegging naar de bewoners gegaan. Sinds de planvorming op 30 nov 

gestart is wordt er een strakke planning gehandhaafd. Op 20 dec wordt het voorlopig ontwerp 
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getoond. Daar kan men nog op reageren. Mogelijk moeten er dan aanpassingen aan het ontwerp 

gedaan worden. Dat vormt dan het definitieve ontwerp. Dat wordt vervolgens ook kenbaar gemaakt 

bij de bewoners (per brief). Dan zit je in week 2 van 2018. Op dat moment worden ook de 

toestellen besteld. Daar zit een levertijd op van ca. 8 wk. Dat past goed omdat je ook met 

grondwerk en grasgroei te maken hebt. Dan moeten er werkbare omstandigheden zijn. Natuurlijk 

zullen we streven om werkzaamheden die al eerder kunnen starten al op te pakken. 

 

Bijlagen: 

 

- 

 

 

  

 

 

 

drs. J.I.M. Duindam 

Wethouder 

 

 


